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Da je Jbila januarja v sejni
sobi KS Zadvor razgrnjena
dokumentacija o urbanistični
ureditvi zazidalnih okolišev v
MS 116, MS 16/1 in MS 108,
smo že pisali. A dodatno velja
zapisali, da je bilo zanimanje
za predloge mnogo večje, kot
smo pričakovali, kajti osnutek
precej posega po rodovini
zemlji in okrnja nekatere
kmetije. Razumljivo torej, da
sose oglasili predvsem /emlji-
ški lastniki, predvsem tisti, ki
jim je zemlja vir preživljanja.
Zato je bil januarja sklican
ludi politični aktiv naše KS, ki
naj bi izoblikoval dokončni
prediog, sprejemljiv za vse.
Toda zaradi nekaterih še ne-
jasnih stališč do tega pred-
loga ni prišlo, marvee naj bi
posebna komisija položaj po-
novno proučita in ugotovitve
predložita političneinu aktivu.
Za zdaj je jasno le to, da je
Ireba zemljišča, ki so le delno
pozidana. izkoristiti do kraja,
najti pa je tudi ramenjavo za
rodovitno zemljo, ki jo kme-
tovalci potrebujejo in prepre-
čiti nekatere špekulativne
težnje, ki bi porodile nove
probleme.

Sestala se je komisija za
kulturne prireditve v naši KS,
ki jo je vodila Stanka Hudo-
lin. Na seji so bili navzroči
tudi nekateri predstavniki KS
in ZB. Ugotavljali so, da so v
preteklem mandatnem ob-
dobju organizirali proslave ob
vseh pomembnih jubilejih in
praznikih, žal v preskromnem
obsegu. Vzrokov za to je več,

poglavitni pa je pomanjkanje
sredstev.

VeJik uspeh komisije pa je, da
ji je ob potnoči številnih drugih
dejavnikov uspelo organizirati
mešani pevski zbor, ki se je že
predstavil na proslavah doma in
zunaj svojega kraja. Za veliko,
požrtvovalno organizacijsko;,. in
kulturno delo pa gre prav gotovo
zahvala marljivemu amater-
skemu dramskemu igralcu Ladu
Zupančiču.

Komisija je seveda sprejela
tudi program za letošnje proslave
in prireditve.

Na redni seji se je sestalo pred-
sedslvo KK SZDL skupaj s ka-
drovsko komisijo pri KS Zadvor.
Najprej so obravnavali osnutek
sprememh pravil KK SZDL in jih
prilagodili tvojim razmeram.
Precej so sc zadržali pri pobiranju
članarine in sklenili pred članstvo
priti s konkretnimi predlogi, kako
naj bi to uredili. Veliku pozorno-
sti so nato posvetili bodofi sestavi
KK SZDL in terenskim odbo-
rom po naseljih. Organizacija naj
bi bila urejena tako. da bi delo-
vala po načelih nekdanje OF.

Obravnavali so tudi predloge
evidentiranih možnih kandidatov
za splošne volilve. Kadrovska
komisija je zbrala doma vse
možne kan<J:da»e in n nekoliko
preurejeni lisli so zbori občanov
razpravljali in evidentirane
možne kandidale odobrili. Z
vsem lem pa že nekoliko zamu-
jamo, saj je pred nami še sklic te-
meljne kandidacijske konferen-
ce.

Po volitvah in po sestavt nove
organizacijske sheme KK SZDL
čaka le-to veliko dela, kajti kljub
aktivnosti njenega članstva KK
SZDL organizacijsko ni dovol)
posegala na vsa področja svojega
dela v bati.
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